
Fra: Inge Schanke (ingeschanke@gmail.com)
Sendt: 17.03.2020 13:18:47
Til: Bakøy Edmar
Kopi: 

Emne: VS: Rådyr innenfor innhegning til Lamaene.
Vedlegg: 

Hei.
 
Fortsatt besøk innenfor innheiningen.
 
Hilsen Inge Schanke
 

Fra: Inge Schanke
Sendt: torsdag 20. februar 2020 kl. 12:31
Til: Edmar Bakøy
Emne: VS: Rådyr innenfor innhegning til Lamaene.
 
 
Hei Edmar.
 
Prøve på nytt.
 
Hilsen Inge Schanke
 

Fra: Inge Schanke
Sendt: fredag 21. juni 2019 kl. 17:13
Til: Edmar Bakøy
Emne: Rådyr innenfor innhegning til Lamaene.
 
 
Hei Edmar.
 
Viser til samtale om problematikken med at det kommer rådyr innenfor inngjerdingen til Lamaene. Det kommer
fra tid til annen rådyr som ikke kommer seg ut av innhegningen ved egen hjelp.
Vi prøver så langt det lar seg gjøre få dem ut gjennom portene. Det er ikke så lett, og de blir fort stresset og
begynner å løpe seg inn i gjerde som resulterer i skader på dyra. Vi kan ikke sette opp portene over tid da lamaene



kan stikke ut og vi får en omfattende jobb. Med tanke på størrelsen på rådyrstammen vi har i dag synes jeg det har
vært mest humant å tatt ut de dyrene det er snakk om. Skal selvfølgelig ta hensyn til om det er geiter med kje og
avlive på en human måte. Hvis dette lar seg gjøre kan dette registres og innmeldes ved årets slutt sammen med
resten av rådyravskytingen.
 
 
Hilsen Inge Schanke
 
 
 


